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Stand van zaken moties 2017  
 

(Voorstel: De onderstaande gearceerde moties als afgehandeld te beschouwen en af te voeren van de lijst) 

 

1) motie 63: Procedure stemming tijdens Algemene ledenvergadering VNG d.d. 14 juni 2017 (12-06-2017) VVD, H2000, CDA 

2) motie 46a: aanvullende initiatieven: Deregulering (04-07-2016) CDA, VVD, H2000 
3) motie 46c: aanvullende initiatieven: Verlichte Stegen (04-07-2016) CDA, VVD, H2000 

 
 

 
Motie 46 (“aanvullende initiatieven”) is onderscheiden in vijf onderdelen a. t/m d. 
 

Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

63 12-06 VVD, CDA, H2000 
Procedure stemming 
tijdens Algemene 
ledenvergadering VNG 
d.d. 14 juni 2017 

1. Het bestuur van de Vereniging van Nederlandse 

Gemeenten middels een brief te verzoeken de 

stukken van de Algemene ledenvergadering eerder 

beschikbaar te stellen (bijv. 8 weken voor de 

vergadering), zodat de gemeenteraad de 

gelegenheid wordt geboden de voorstellen te 

bestuderen en hierover een besluit te nemen en dit 

besluit bij de stemming door zijn vertegenwoordigers 

tijdens de ALV kenbaar kunnen maken. 

2. De raadsgriffier de opdracht te geven hieraan 

uitvoering te geven. 

 

Brief is verstuurd door de griffier. 

Het college stelt voor: de motie als afgehandeld te beschouwen 

en af te voeren van deze lijst. 

62 08-05 VVD, CDA, H2000 
Kadernota Zandzoom 

1. Het college zeer goed rekening te houden met de 
bedrijven en tegelijkertijd de financiële context van 
de ontwikkeling van Zandzoom in de gaten te 
houden en al hetgeen wat tot zijn mogelijkheden 
behoort te doen met in achtneming van het 
bovenstaande. 

2. Dat het College zich zal inzetten om tot 
overeenstemming te komen met die in het gebied 
aanwezige bedrijven die hun bedrijf wensen voort te 
zetten. 

3. De overgebleven 50 woningen uit Zuiderloo toe te 
wijzen aan de Zandzoom met name (indien 

1. De inspanningen zijn er op gericht om met de bedrijven in 
gesprek te gaan en daarbij de financiële context van de 
ontwikkeling van Zandzoom in beeld te houden. Daarbij is 
niet alleen sprake van bilaterale gesprekken tussen de 
gemeente en de bedrijven. Op 21 juni is er een bijeenkomst 
gehouden met de (grotere) initiatiefnemers en bedrijven in 
het gebied. Het doel daarvan is om in gesprek gaan om 
samen tot creatieve oplossingen te komen. 

2. Voor wat betreft de gesprekken met de ondernemers is ook 
het Ontwikkelingsbedrijf ingeschakeld om te kijken naar de 
mogelijkheden. 
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mogelijk) in het gebied van de bedrijven die deze 
huizen nodig hebben om hun verhuisplannen 
kostentechnisch zoveel als mogelijk te dekken. 

 

3. De overgebleven 50 woningen uit Zuiderloo worden 
toegevoegd aan het Heilooër woningbouwprogramma voor 
Zandzoom. Hierdoor zal de looptijd van het 
woningbouwprogramma in Zandzoom langer zijn. In het 
Regionaal Actie Programma (RAP) zijn afspraken tussen de 
Provincie en Regio Alkmaar gemaakt die het bouwen van 
deze extra woningen op korte termijn niet mogelijk maken. 
Uit tussentijdse evaluaties van het RAP en actualisering van 
de bevolkingsprognose met daaraan gekoppeld de 
woningbehoefte moet duidelijk worden wanneer deze 50 
extra woningen gerealiseerd gaan worden  (B&W 27-06-17). 

Stand van zaken 26 juni: er is geen nieuwe informatie 
bijgekomen.  

 

46a 04-07-
16 

Aanvullende 
initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
Deregulering 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 
2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 
voor te leggen: 
 - een plan van aanpak deregulering, waarin ten minste 
in beschouwing is genomen: het herijken van de APV, 
het uitbreiden van welstandvrij bouwen, de mogelijkheid 
tot het afschaffen hondenbelasting, toeristenbelasting en 
eventueel andere heffingen die daarvoor in aanmerking 
komen; 
 

Het verzoek leidt niet tot één plan van aanpak, het college pakt 
de onderdelen als volgt aan: 
 
Tijdens de vergadering van de fractievoorzitters op 27 februari is 
geconstateerd dat er geen verdere behoefte is aan deregulering 
gelet op de besluitvorming van de APV en de hondenbelasting. 
 
De herijkte APV is vastgesteld in de raadsvergadering van 6 
februari2017. 
 
Er is een notitie opgesteld over de mogelijkheden tot uitbreiding 
van welstandsvrij (en welstands-luw) bouwen. Deze is nog 
actueel. Het experiment met welstandsluw bouwen in drie wijken 
loopt nog tot 2018. Evaluatie daarvan vormt onderdeel van een 
evaluatie van het welstandsbeleid als geheel. Dit beleid wordt 
geïntegreerd in de omgevingswet 
 
De afschaffing van de hondenbelasting is betrokken bij het 
opstellen van de kadernota. Daarbij is ook gekeken naar de 
toeristenbelasting en eventuele andere heffingen, maar het was 
niet opportuun om daar op dit moment iets aan te veranderen. 
 (B&W 27-06-17)  
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Het college stelt voor: de motie als afgehandeld te beschouwen 
en af te voeren van deze lijst. 
 

46b 
 

04-07-
16 

Aanvullende 
initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
Veiligheid en 
fietsparkeren in het 
stationsgebied 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 
2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 
voor te leggen: 
- een plan van aanpak gericht op het verbeteren van de 
veiligheid in het Stationsgebied en verbeterde 
voorzieningen voor fietsparkeren, inclusief de 
mogelijkheden om te komen tot een bewaakte 
fietsenstalling;  

In de commissie OR van mei zijn verschillende scenario’s 
gepresenteerd. De voorkeurscenario’s van de cie worden tegen 
het licht gehouden en verder uitgewerkt.  (B&W 27-06-17) . 

46c 04-07-
16 

Aanvullende 
initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
“Verlichte Stegen” 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 
2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 
voor te leggen: 
- en plan van aanpak om met een zogenaamd ‘Verlichte 
Stegen beleid’ de huidige inbraakgevoeligheid terug te 
dringen, waarbij via de gemeente in samenwerking met 
een of meer ondernemers (al dan niet tegen 
gereduceerd tarief) inwoners een op zonnecellen 
werkende buitenlamp met bewegingsmelder kunnen 
aanschaffen;  

Het advies, mede gebaseerd op twee wijkschouwen, aan de 

commissie BZ van 20 juni is een communicatiecampagne op te 

stellen en de lokale leveranciers op het gebied van verlichting 

daarbij te betrekken. 
De aanpak is primair gericht op de veiligheid en het terugdringen 
van de woninginbraken in Heiloo door de (donkere) stegen goed 
te verlichten. Het onderwerp is in de commissie BZ van 20 juni 
aan de orde geweest. Er is draagvlak bij de commissie voor het 
project verlichte stegen. 
College houdt de commissie op de hoogte over de voortgang 
 (B&W 27-06-17). 
 
Het college stelt voor: de motie als afgehandeld te beschouwen 
en af te voeren van deze lijst. 
 

 

46 d 04-07-
16 

Aanvullende 
initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
“Holle Kiezen” 

Verzoekt het college: bij het opstellen van de begroting 
2017 de volgende zaken uit te werken en aan de raad 
voor te leggen een plan van aanpak om de zogenaamde 
'Holle Kiezen' om te zetten in ordentelijke bebouwing, 
waaronder ten minste hoek Kennemerstraatweg-
Stationsweg, voormalige supermarkt Zevenhuizerlaan 
en de voormalige Rabobank 

Het college heeft een overzicht gemaakt met alle 
werkzaamheden die voor Heiloo gedaan moeten worden en een 
voorstel voor prioritering van deze werkzaamheden.  
Stand van zaken juni 2017:  

1. Hoek Stationsweg/Kennemerstraatweg: De nieuwe 
eigenaar benaderen over zijn voornemen; 

2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt): 
Gemeente maakt na een gesprek met eigenaar en 
krakers een plan van aanpak. 
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3. Kennemerstraatweg 143 (Locatie Wegenaar; voormalige 
Rabobank):  Initiatiefplan ingediend; bestemmingsplan is 
in voorbereiding. 

In de commissie OR is dit onderwerp besproken. Met 
uitzondering van Heiloo Lokaal gaat de commissie akkoord met 
de aantekening dat de effectieve hoogte tot 10 meter wordt 
beperkt. (Voor Heiloo-2000 en VVD mag het iets ruimer). In de 
collegevergadering op 4 juli komt dit onderwerp aan de orde.  
 

4. Hoek Zevenhuizerlaan/Kennemerstraatweg: 
Omgevingsvergunning is aangevraagd; op 18 mei is de 
bezwaarperiode afgelopen: afgehandeld. 

5. Locatie Rehoboth (Holleweg) 
Geen prioriteit: afwachten. 

6. Hoek Kennemerstraatweg/Heilooër Tolweg: Geen 
prioriteit. De locatie zal deel gaan uitmaken van het 
nieuwe bestemmingsplan Landelijk Gebied.  

7. Winkelrij Raadhuisweg: Twee panden staan leeg. Na 
overleg met de eigenaar worden de mogelijkheden voor 
horeca invulling door de eigenaar onderzocht 

 (B&W 27-06-17)   

Stand van zaken 26 juni: er is geen nieuwe informatie 

bijgekomen. 

 

32 02-11-
15 

Volume sociale 
woningen 
Heiloo2000, VVD, 
CDA, PvdA 
 

Verzoekt het college: 
1) om zo spoedig mogelijk te onderzoeken of op korte 
termijn maatregelen moeten worden genomen in de 
vorm van een ‘inhaalslag’ voor de bouw van sociale 
woningen; 
2) afhankelijk van dit onderzoek en de uitkomsten van 
het overleg tussen marktpartijen, woningcorporaties en 
ministeries en de ingeschatte structurele huisvestings- 
en integratiekosten een concreet plan op te stellen 
waarin het aanbod van sociale huurwoningen wordt 
vergroot; 
3) om in afwachting van de definitieve versie van dit plan 
maandelijks aan de cie. O.R. te rapporteren over de 
vorderingen in dezen; 

De uitvoering van deze motie wordt meegenomen bij de verdere 
uitwerking van de nieuwe Woonvisie. Het college streeft ernaar 
de Woonvisie eind derde kwartaal 2017 aan de raad aan te 
bieden. 
1) Zowel uit onderzoek t.b.v. de prestatieafspraken als uit het 
woningmarkt onderzoek Heiloo is het aantal benodigde sociale 
huurwoningen berekend. In de Prestatieafspraken is opgenomen 
hoeveel sociale huurwoningen Kennemer Wonen de komende 
vier jaar minimaal gaat realiseren. Daarnaast wordt gewerkt aan 
het versneld bouwen van sociale huurwoningen op locaties van 
Kennemer Wonen.  
2) Dit is opgenomen in de Prestatieafspraken tussen Kennemer 
Wonen en de gemeente Heiloo. 
3) N.v.t. 
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4) parallel, maar op een langere tijdschaal, plannen te 
ontwikkelen die ‘scheefgroei’ - gedifferentieerd naar de 
verschillende groeperingen - concreet aanpakt. 
 

4) De uitvoering van dit punt wordt meegenomen bij de verdere 
uitwerking van de nieuwe Woonvisie, waar de scheefgroei in 
beeld wordt gebracht. 
  (B&W 27-06-17)  

13 06-10-
14 

Railscherm langs het 
spoor 
VVD, H2000, D66, 
CDA 

1) Verzoekt het college met betrekking tot de uitwerking 
eerst in overleg te gaan met Prorail om na te gaan óf en 
onder welke randvoorwaarden individueel maatwerk te 
leveren is, rekening houdend met de juridische borging 
nu en in de toekomst. O.a. moet nagegaan worden of 
het juridisch mogelijk is dat bewoners die afstand willen 
doen van een geluidsscherm bijvoorbeeld een 
afstandsverklaring kunnen tekenen, die ook bij volgende 
bewoners van het betreffende pand geldig blijft.  
2) Verzoekt het college bij het onderzoek naar mogelijk 
maatwerk, genoemd bij punt 1, de bewoners direct te 
betrekken. 
Verzoekt het college om de raad, via de raadscommissie 
Openbare Ruimte, te informeren over de resultaten van 
het overleg en onderzoek, zoals genoemd onder 1 en 2 

ProRail heeft in opdracht van de gemeente Heiloo een Plan van 

Aanpak gemaakt. In maart 2016 heeft het college het Plan van 

aanpak van ProRail goedgekeurd. ProRail heeft vervolgens 

opdracht gekregen tot het uitvoeren van de planstudie, waarbij 

onderzocht wordt of de maatregelen haalbaar zijn. Op 12 april 

zijn tijdens een inloopavond aanwonenden geïnformeerd over 

voorgenomen maatregelen. 

Een individuele afstandsverklaring voor geluidschermen is niet 

mogelijk. Het college beslist, binnen de mogelijkheden van de 

wet, of er een scherm komt. Een scherm is het meest doelmatig 

en biedt ook geluidsvermindering voor de woonomgeving.  

ProRail werkt aan de planstudie en werkt het 

saneringsprogramma verder uit. De verwachting was dat eind 

2016 bekend zou zijn waar de schermen precies komen en hoe 

hoog deze zijn. Het traject met ProRail en het rijk 

(subsidieverstrekker was ingewikkeld en duurde langer dan 

verwacht, waardoor dit is doorgeschoven naar mei 2017.  

Op 11 en 13 juli worden bewonersavonden voor aanwonenden 

van het spoor gehouden. Tijdens deze avond vertellen wij meer 

over het project, laten wij zien waar de geluidschermen komen 

en presenteren wij vier verschillende typen geluidschermen 

waaruit een keuze gemaakt moet worden. 

Eind juli ontvangen aanwonenden een brief met informatie over 

de vier typen geluidschermen. Middels deze brief kan men een 

schermvoorkeur aangeven. Over het traject wordt uiteindelijk één 

type scherm geplaatst voor een rustig en eenduidig beeld. In 

september/oktober 2017 beslist het college welk type scherm er 

gaat komen. De voorkeur van aanwonenden is hierbij leidend. 

Voordat het college van burgemeester en wethouders het 
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programma met maatregelen naar het ministerie van 

Infrastructuur en Milieu toestuurt, ligt het programma ter inzage 

en kunt u hier zienswijzen op indienen. 

(B&W 27-06-17) 
 

 


